

CENELEC CERTIFICATION AGREEMENT

ACCORD DE CERTIFICATION DU CENELEC
CENELEC-ZERTIFIZIERUNGS-ABKOMMEN



NOTIFICATION OF TEST RESULTS

NTR/AT 2053

Erzeugnis
Product

Surge protective device _____

Geprüft im Auftrag von
Tested by request of

Citel-2CP
92316 Sèvres Cedex, 2, rue Troyon, France _____

Hergestellt von (Firma und Ort)
Manufactured at (name and place)

SHANGHAI CITEL ELECTRONICS CO.,LTD
201315 ShangHai, 499, Kangyi Road,
Kang Qiao Industrial Zone Pudong, China _____

Werks-Erstbesichtigung durchgeführt von
Preliminary visit carried out by

VDE _____

Betriebsdaten und wichtige Merkmale
Rating and principal characteristics

Uc = AC 150 - 760 V; Test class: II;
In = 20 kA; I_{max} = 50 kA; Up < 0,9 - 2,9 kV;
see pages 12 to 16 of test report CTI-CB 959-1 _____

Warenzeichen (falls vorhanden)
Trade mark (if any)

CITEL _____

Typenbezeichnung
Model/Type Ref.

Series DAC50-...,
see pages 12 to 16 of test report CTI-CB 959-1 _____

Zusätzliche Information (falls erforderlich)
Additional information (if necessary)

-- _____

Ein Muster dieses Erzeugnisses ist geprüft und als in Übereinstimmung mit (HD/EN und gleichwertiger nationaler Norm)
A sample of the product has been tested and found to be in conformity with (HD/EN and equivalent national standard)

EN 61643-11:2012 _____

befunden worden, wie es aus den Prüfberichten hervorgeht (Aktenzeichen/Nr.)
as shown in the test reports (reference No.) CTI-CA 959-1 _____

Diese Mitteilung von Prüfergebnissen ist das Ergebnis einer Prüfung, die an einem eingereichten Muster eines Erzeugnisses in Übereinstimmung mit den Bestimmungen der jeweiligen Norm durchgeführt worden ist.

Diese Mitteilung von Prüfergebnissen ist von einer Stelle ausgestellt worden, die direkt am CENELEC-Zertifizierungs-Abkommen (CCA) vom 11. September 1973, revidiert am 29. März 1983, 3. September 2004 und 18. April 2007 (einschließlich der Ergänzungen 1 bis 4) teilnimmt. Jede andere am CCA teilnehmende Stelle nimmt diese Mitteilung als Grundlage für die Erteilung eines nationalen Konformitätszeichens (Prüfzeichens) oder einer nationalen Zulassung, wie es im CCA festgelegt ist.

This Notification of Test Results is the result of testing a sample of the product submitted, in accordance with the provisions of the relevant specific standard.

This Notification of Test Results has been established by a body which participates directly in the CENELEC Certification Agreement (CCA) of September 11th, 1973 as revised on March 29th, 1983, September 3rd, 2004 and April 18th, 2007 (including addenda 1 to 4). Any other body participating in the CCA will take this Notification as a basis for granting a national mark of conformity or a national approval as specified in the CCA.

Österreichischer Verband für Elektrotechnik
Head of Testing & Certification

Digitally signed by W. Martin
Email=w.martin@ove.at

Dipl.-Ing. W. Martin

Vienna, 2018-04-19

OVE Testing & Certification
Kahlenberger Str. 2A, 1190 Wien, Austria

Tel.: +43 1 370 58 06 | www.ove.at
ZVR: 327279890 | DVR: 1055887

Accredited by the Federal Ministry for Digital and Economic Affairs
as Certification Body for products within the scope as given
in the official decree and published under www.bmdw.gv.at/akkreditierung.

